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Actualitat

Ajuntament i Generalitat es reuneixen per debatre diversos temes
relacionats amb la mobilitat i les infrastructures

Dimecres 1 d'agost de 2007
L'alcalde de Castellar, Ignasi Giménez, i el regidor de Projectes Estratègics, Pepe
González, van mantenir dimarts una reunió amb el Secretari de Mobilitat de la
Conselleria de Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya,
Manel Nadal, per tractar diversos temes relacionats amb les infrastructures del
municipi. La trobada va tenir lloc després que la setmana passada es presentés
l'estudi sobre el desdoblament de la carretera B-124, un projecte que actualment es
troba en període d'exposició pública. Tal i com es detalla en el projecte, aquesta via
comptarà amb dos carrils de baixada i dos de pujada en un tram de 3,2 quilòmetres
situat entre la deixalleria del Punt Blau de Sabadell i la ronda de Tolosa de
Castellar. Precisament, una de les qüestions tractades durant la reunió va ser la
sol·licitud que "s'ampliï fins al 25 de setembre el període perquè els particulars
presentin al·legacions a l'estudi", segons que ha explicat l'alcalde. Tot i que
l'equip de govern considera positiu l'estudi presentat, "hem demanat que la
construcció de la rotonda que s'ha de fer per donar accés al futur polígon de
Can Bages pugui segregar-se del projecte i es pugui construir abans que es
desdobli la B-124", ha manifestat Giménez. Així, es possibilitaria un circuit
alternatiu d'accés a la ronda de Tolosa, a través del carrer de Garrotxa, "molt
important especialment per desviar els vehicles pesants que passen pel
municipi", ha afegit l'alcalde. Segons Giménez, un altre dels motius pels quals
l'Ajuntament ha sol·licitat l'avançament de la construcció d'aquesta rotonda és
perquè la seva existència "és un dels condicionants per tal que es pugui tirar
endavant el futur polígon de Can Bages". El projecte de desdoblament de la
carretera B-124 preveu que aquesta via compti, a més de la rotonda d'accés al futur
polígon de Can Bages, una altra rotonda nova que enllaci amb el polígon del Pla de
la Bruguera, i l'adequació de la ja existent a l'alçada de Can Carner. El
perllongament a Castellar dels ferrocarrils de la Generalitat, més a prop Un
altre dels temes que es van tractar a la reunió que va tenir lloc dimarts va ser el del
perllongament fins a Castellar dels ferrocarrils de la Generalitat de Catalunya.
L'alcalde de Castellar ha manifestat que "nosaltres, com a municipi, hem guanyat
molt amb l'actual proposta d'ubicació de la darrera parada dels ferrocarrils a
Sabadell, situada a la zona de Ca n'Oriach". Amb aquesta ubicació, ha afegit
Giménez, "deixem el tren encarat perquè en un futur es pugui fer la
perllongació dels ferrocarrils cap a Castellar i, a més, ens consta que ja s'està
treballant en possibles traçats". Altres temes que es van posar damunt la taula van
ser l'adequació de les entrades des de la C-1415 a Can Font i Ca n'Avellaneda i de la
B-124 a la zona dels Airesols, així com de l'accés al Viena des de la mateixa via, i
també el projecte sobre l'aparcament de camions, que "la Generalitat presentarà
al setembre", com ha avançat Giménez.
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